
Beste raadsleden, 

Hauwert maakt zich alle lange tijd zorgen omtrent de veiligheid voor kinderen en fietsers op de Tuinstraat. 

Maandelijks vinden er verkeersongevallen plaats en het is wachten op de keer dat het écht goed mis gaat. Op 16 

januari 2020 is daar zelfs een motie voor ingediend bij de gemeenteraad Medemblik met als doel om de komborden 

bij elkaar te zetten. Deze motie was aangenomen en bedoeld om de snelheid terug te kunnen brengen naar 50 

km/uur en deze te kunnen handhaven. Waar de weg in het verleden eigendom was van het Hoogheemraadschap en 

de gemeente slechts de veiligheid dirigeerde zijn de ontwikkelingen beland in een status quo. Daarna is de motie om 

onduidelijke redenen via berichtgeving in een informatienota niet uitvoerbaar verklaard en nog steeds heerst 

hierover onbegrip. Na een periode van 3 jaar is er eindelijk licht aan het einde van de tunnel omdat de weg volledig 

is overgedragen aan de gemeente. Hierdoor zien we de mogelijkheid om de impasse te doorbreken. 

Graag nog eens uw aandacht voor de motie over de komborden verplaatsing ter bevordering van de veiligheid op de 

Tuinstraat in Hauwert.  

Dorpsraad Hauwert  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


